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PROCES VERBAL

Încheiat azi  12 decembrie  2014, în cadrul şedinţei  extraordinare a Consiliului
Local al municipiului   Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.   1176/2014  a  Primarului
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel Jeler: ”Fiind şedinţă extraordinară, nu avem proces verbal.”
Dau cuvântul doamnei pre edinte Oneţiu Cornelia Maria.”ș
Oneţiu Cornelia Maria: "Din totalul de 21 de consilieri ale i, sunt prezen i unș ț

număr de 18 de  consilieri. Lipsesc domnii consilieri Jidveian Ovidiu Viorel, Medrea
Bogdan, Marius Adrian Costinaş.  Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.”

Marcel  Jeler:  „Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările
şedinţei  noastre   participă:  doamna  Teofila  Ţîr  –  director  executiv,  doamna  Silvia
Moldovan  –  director  tehnic,  d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciu  administraţie
publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară,  precum şi presa."

Oneţiu Cornelia Maria: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea
pentru această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână.
Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru."
Oneţiu Cornelia Maria: "Pe ordinea de zi avem 2 proiecte de hotărâri. Supun la

vot proiectul ordinii de zi. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”
Oneţiu Cornelia Maria: ” i acum vă prezint  Ș

PROIECTUL  ORDINII DE ZI:

I. Proiecte  de hotărări privind: 

1.  Rectificarea  bugetului  general  de  venituri  i  cheltuieli  pe  anul  2014  alș
municipiului Alba Iulia.

2. Execu ia bugetului general de venituri i cheltuieli pe trimestrul IV anul 2014ț ș
al Municipiului Alba Iulia.  

1.  Rectificarea  bugetului  general  de  venituri  i  cheltuieli  pe  anul  2014  alș
municipiului Alba Iulia.



Se  dă cuvântul  doamnei Teofila îr  care prezintă proiectul de hotărâre precumȚ
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila îr: ”Am procedat la această rectificare pentru a putea acorda salariile laȚ
învăţământ. Pentru că sumele au venit marţi la ora 14,00, ni s-au comunicat şi le-am
cuprins în buget. Am vrut să facem şedinţă de îndată. Am renunţat şi am zis să facem
şedinţă extraordinară pentru că ne încadrăm. Oricum, până în 19 decembrie trebuie să fie
plătite salariile la învăţământ. După cum cred că aţi studiat materialele, am cuprins la
partea de venituri sumele sumele care au venit pentru salarii la învăţământ plus donaţiile
şi sponsorizările  care s-au încasat. 

Şi de ultimă oră am o modificare pentru că, de alaltăieri până ieri s-au mai încasat
la donaţii şi sponsorizări încă 2,5 mii lei la învăţământ. Deci, vă spun ceea ce este în plus
faţă de materialele pe care vi le-am prezentat.

De asemenea, la venituri din valorificarea bunurilor aparţinând domeniului public
s-au mai încasat încă 0,09. Deci, modificare de la 38,42 la 38,51. Aşa. 

Alte modificări. La cap. 51 autorităţi executive datorită faptului că am avut noi un
proiect. Nu noi. Liceul de Arte care s-a derulat prin Banca Comercială şi acum după noile
norme care au venit şi  instrucţiuni ar trebui să scădem din buget şi  aceasta şi  am fi
procedat. Dar numai ieri ni s-a comunicat şi de aceea voi veni azi cu modificarea. Se
scade de pe partea de venituri pe partea de cheltuieli şi nu se mai raportează ca execuţie la
noi fiind derulate toate operaţiunile prin Banca Comercială. Şi atunci, ceea ce a fost prins
pentru cheltuielile de personal ca să mă încadrez în plafon, am în plafonul care a fost
stabilit pe Primărie. Şi acolo erau o parte, 11,71 i-am scăzut de acolo şi i-am dus pe un alt
capitol, cap. 51 la noi. Deci, acestea sunt modificările.

Plus, la bunuri şi servicii am mai adăugat la cap 51 încă 10,7. Deci, în loc de
128,70 am cuprins 139,39. La învăţămât, de asemenea, faţă de 226,74 la bunuri şi servicii
am adăugat încă cei 2,5 care s-au încasat  din donaţii şi sponsorizări până azi. Deci,
229,24 şi am scăzut de la asistenţă socială pentru a acoperi între bunuri şi servicii suma de
17,40 tot pentru învăţământ, după solicitările lor.

Şi alte modificări sunt  doar cele pe care vi le-am spus. La 65,08 practic ar fi
capitolul de venituri nerambursabile unde era cuprins acel proiect  de la Liceul de Arte.
Deci, am scăzut suma şi de pe cheltuieli de personal şi de pe cheltuielile materiale. Adică,
am ignorat-o de-a dreptul în sensul că nu se mai raportează prin noi. Noi am avut, dacă vă
aduceţi aminte, un proiect cu PNUD-ul unde am avut nişte cheltuieli administrative în
care puteau fi  utilizate acele sume, nu foarte mari,  dar utile până la urmă. Puteau fi
utilizate pentru plata utilităţilor acolo, gaz, curent şi au funcţionat până acum două luni pe
80,08 în capitol la noi în buget. Fonduri nerambursabile. Acum, după noile instrucţiuni, de
acum nu se mai poate plăti din acele sume. Am făcut din bugetul local la utilităţi acolo.
Dar acum au venit instrucţiunile şi au spus: nu. Se pot face regularizări. Chiar dacă vin din
bugetul local se consideră că am plătit acei bani din 80,08, se duc pe alte transferuri. Deci,



de la bunuri şi servicii unde erau i-am dus pe alte transferuri. Deci, în cadrul bugetului i-
am luat dintr-o parte şi i-am dus în alta, ca să înţelegeţi.”

Oneţiu  Cornelia  Maria:  „Întrebări?  Nu sunt,  aşadar  supun  la  vot  proiectul  de
hotărâre cu amendamentele propuse. Cine este pentru?

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 360/2014

2. Execu ia bugetului general de venituri i cheltuieli pe trimestrul IV anulț ș
2014  al Municipiului Alba Iulia.  

Se  dă  cuvântul  doamnei  Teofila  Ţîr   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizareș
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Teofila Ţîr: „Aşa cum prevede Legea nr. 273 până în 15 decembrie trebuie să
supunem  aprobării  Consiliului  local  execuţia  pentru  perioada  precedentă.  Adică,
parţial trimestrul 4. Eu am făcut această execuţie până în 5 decembrie. Bineînţeles că,
această execuţie la trimestrul 4 se va mai introduce încă odată cu execuţia până la
sfârşitul lunii.”
 Pocol Dorin: „În şedinţa din ianuarie?”
 Teofila Ţîr: „În ianuarie sau februarie pentru că spune că până în luna mai se
poate.”
 Rareş Buglea: „Undeva pe la jumătatea anului am spus că nu voi vota execuţia
bugetului dacă singurul amendament pe care eu l-am avut cândva, la începutul anului
la acest buget pe 2014 nu va fi măcar demarat, nu finalizat. Nu s-a făcut nimic!”
 Oneţiu Cornelia Maria: „Care amendament?”
 Rareş Buglea: „E şi doamna Teofila aici şi doamna Moldovan.”
 Teofila Ţîr: „Era o investiţie.”

Rareş  Buglea:  „Da.  Era  o  investiţie  pe  o  stradă  din  Pâclişa  care  e  chiar
problematică.”

Sandu Cornel Stelian: „Şi dacă votaţi acum vă respectaţi promisiunea pentru că nu
e execuţia finală.”

Rareş Buglea: „Ştiu. Ni s-a explicat.”
Sandu  Cornel  Stelian:  „Acum  e  una  parţială.  Poate  se  mai  face  până  în  30

decembrie.”
Silvia Moldovan: „Dacă e vorba de strada Iasomiei acolo, până nu este canalizarea

nu se poate face modernizarea străzii.”
Rareş Buglea: „Canalizare nu este în Pâclişa, doamna Moldovan!”
Silvia Moldovan: „Avem un proiect  pe POS-ul de mediu pe care lucrăm anul

acesta.”
Rareş  Buglea:  „Genul  acesta  de  explicaţii  sunt  bune  pentru  pâclişeni,  pentru



locuitori! Pentru mine ca şi consilier local este un pic forţată explicaţia! Credeţi-mă! Nu o
să mai fiu de acord de acum încolo cu genul acesta de explicaţii! Acestea sunt bune,
probabil, pentru locuitori la care le daţi o speranţă! Dar mie, ca şi consilier local nu puteţi
sî îmi mai spuneţi aşa! Pentru că, ştiu că s-au făcut şi alte investiţii acolo! Şi e foarte bine
că s-au făcut! Dar nu puteţi  să îmi spuneţi că stăm după canalizare până le scoatem
noroiul din curte! Nu e aşa! Că nu ne încurcă cu nimic pavarea acelei străzi sau betonarea
la momentul la care vine cu canalizarea!”

Silvia Moldovan: „Nu ai voie să prinzi în buget obiective pentru care nu există
proiect  aprobat.  O  să  facem proiect  şi  când  avem proiectul  aprobat  o  să  trecem la
modernizare.”

Ioneţiu Cornelia Maria: ”Revenim la proiectul nr. 2. Supun la vot. Cine este
pentru aprobare?”

”Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 361/2014

Oneţiu Cornelia Maria: „Alte discuţii dacă mai aveţi la şedinţa de astăzi? Dacă nu
sunt, atunci declar şedinţa închisă.”

Alba Iulia, 12 decembrie  2014

    PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                               SECRETAR
                         Consilier                                                    Marcel Jeler
                 Oneţiu Cornelia Maria




